
                                                                                                                                                                

Z A P I S N I K 

 
sa 23. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija, održane dana 30. srpnja 2024. godine, u 

prostorijama Upravne zgrade Općine u Orliću  s početkom u 16,00  sati.  

Nazočni članovi Vijeća: Dragan Vukmirović, Dmitar Gojko, Ivan Vidović, Dijana Lipovina i 

Neven Karna.. 

Opravdano odsutan: Mirko Trifunović i Branka Petko.   

Ostali nazočni: Načelnik Općine – Milan Đurđević i Komunalni redar Općine Biskupija  -  

Milenko Simić. 

Zapisničar: 

Valerija Vukušić 

(O radu 23. sjednice Općinskog vijeća postoji tonski zapisi.) 

Predsjednik vijeća Dragan Vukmirović otvorio je 23. sjednicu, pozdravio prisutne 

vijećnike i konstatirao da je na sjednici od 7 vijećnika prisutno 5 vijećnika. Napomenuo je da 

postoji kvorum za pravovaljani rad sjednice  i uz to naveo da su vijećnici uz materijale dobili i 

prijedlog dnevnog reda.  

Predsjednik vijeća je konstatirao da je od  5 prisutnih vijećnika, 5 vijećnika glasovalo 

„ZA“ predloženi dnevni red, koji se kao takav prihvaća. 

 

Dnevni red 

1.Aktualni sat:  

1. 1.1.Vijećnička pitanja i odgovori; 

2. Usvajanje Zapisnika sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija; 

3. Prijedlog Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja s 

napuštenim, izgubljenim i divljim životinjama; 
4. Prijedlog Odluke  o sufinanciranju troškova međumjesnog prijevoza za redovite učenike srednjih 

škola za školsku 2024/2025. godinu; 

5. Izvještaj o radu komunalnog redara za razdoblje od 01.01.2023. do 31. 12.2023. godine; 

6. Izvještaj o izvršenju Proračuna za period I-XII 2023. godinu; 

7. Izvještaj o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu; 

8. Izvještaj o izvršenju programa socijalne skrbi za 2023. godinu; 

9. Izvještaj o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu; 

10.  Izvještaj o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Biskupija za 2023. godinu; 

11. Razno. 

 

Ad-1.1. Vijećnička pitanja i odgovori; 

Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio prvu točku dnevnog reda te zamolio vijećnike za 

vijećnička pitanja. 

Vijećnik Ivan Vidović postavio je dva pitanja načelniku općine: 

1. Hoće li se nastaviti sa čišćenjem puta i ulica po selima? 

- Vrlo brzo radnici Komunalnog društva Biskupija će početi sa drugim krugom čišćenja i 

uređenja nerazvrstanih cesta na području naše općine. 
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2. Mogu li se radnici i voditelji radova na istraživanju arheoloških nalazišta obavijestiti o potrebi  

uklanjanja građevinskog otpada sa privatne parcele u Biskupiji koji je nastao za vrijeme 

arheoloških istraživačkih radnji tokom prethodnih godina? 

- Uprava Muzeja u Splitu, koji je nadležan za arheološke radove na teritoriji Općine 

Biskupija biti će obaviješteni o problemu i zamoljeni da se predmetni otpad ukloni. 

Vijećnik Neven Karna postavio je pitanje načelniku: 

1. Može li se apelirati na Hrvatske vode da čiste još neke vodo tokove na području Općine 

Biskupija (dio od mlina do matice)? 

- Već nekoliko puta upućen je dopis Hrvatskih vodama sa tim i nekim drugim prijedlozima, 

očekujemo njihovu realizaciju. 

 

Ad-2. Usvajanje Zapisnika sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija; 

Predsjednik vijeća dao je na raspravu Zapisnik s 22. sjednice Općinskog vijeća općine Biskupija. 

 Nakon kraće rasprave predsjednik vijeća je konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika 

Općinskog vijeća 5 vijećnika glasovalo „ZA“ i da se prihvaća Zapisnik sa  22. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Biskupija. 

 

Ad-3. Prijedlog Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja s 

napuštenim, izgubljenim i divljim životinjama; 

Predsjednik vijeća je istaknuo da se ovom Odlukom uređuju minimalni uvjeti i način 

držanja kućnih ljubimaca koje im njihovi posjednici moraju osigurati, način kontrole njihovog 

razmnožavanja te način postupanja  s napuštenim, izgubljenim i divljim životinjama na području 

Općine Biskupija. 

Nakon kratke rasprave predsjednik vijeća je stavio Prijedlog odluke na glasovanje te je 

konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo „ZA“ 

usvajanje Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja s napuštenim, 

izgubljenim i divljim životinjama, koja čini sastavni dio Zapisnika; 

 
Ad-4. Prijedlog Odluke  o sufinanciranju troškova međumjesnog prijevoza za redovite učenike srednjih 

škola za školsku 2024/2025. godinu; 

Predsjednik vijeća je istakao da se kao i svake godine tako i ove donosi Odluka kojom se  

utvrđuje način sufinanciranja troškova međumjesnog prijevoza redovitih učenika srednjih škola 

koji imaju prebivalište na području Općine Biskupija, osim za učenike koji pravo na financiranje 

međumjesnog prijevoza ostvaruju po drugoj pravnoj osnovi odnosno preko Centra za socijalnu 

skrb. Visina pomoći za ovu namjenu iznosi 25% mjesečne putne karte, te je kao takvu predložio 

Općinskom vijeću  na usvajanje. 

Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je 

konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo  „ZA“  te se  

prihvaća Prijedlog i usvaja Odluka o sufinanciranju troškova međumjesnog prijevoza za 

redovite učenike srednjih škola za školsku 2024./2025. godinu, a koja  ujedno čini sastavni dio 

ovog Zapisnika. 

                                                                                              

Ad-5. Izvještaj o radu komunalnog redara za razdoblje od 01.01.2023. do 31.12.2023. godine; 

Predsjednik vijeća je izvijestio vijećnike da su u materijalima za vijeće dobili Izvještaj o  

radu komunalnog redara za 2023. godinu, otvorio raspravu po pitanju ove točke dnevnog reda.  

Predsjednik vijeća je nakon kratke rasprave stavio Izvještaj  na glasovanje te je konstatirao 

da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika  glasovalo  „ZA“,  te  se prihvaća  

Prijedlog Izvješća i usvaja Zaključak o prihvaćanju Izvještaja o radu komunalnog redara za 

razdoblje od 01.01.2023. do 31.12. 2023. godine, a koji čini sastavni dio ovog Zapisnika. 
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Ad-6. Izvještaj o izvršenju Proračuna za period I-XII 2023. godinu; 

Predsjednik vijeća je u svom obrazloženju istaknuo da su svi vijećnici u materijalima za 

sjednicu dobili Izvještaj o izvršenju proračuna za razdoblje I-XII 2023. godine, pa je po toj točki 

dnevnog reda otvorio raspravu. 

Potpredsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Izvješće na glasovanje te je 

konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo  „ZA“  i da se   

usvaja Izvještaj o izvršenju proračuna općine Biskupija za razdoblje I-XII 2023. godine, koji  

ujedno čine sastavni dio ovog Zapisnika. 

 

Ad-7. Izvještaj o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu; 

Obrazlažući ovu točku dnevnog reda predsjednik vijeća je naveo da je Program održavanja 

komunalne infrastrukture u 2023. godini izvršen  97%   u odnosu na plan. 

Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Izvješće na glasovanje te je konstatirao 

da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo „ZA“ usvajanje Zaključka 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na  području 

Općine Biskupija u 2023. godinu, koji  čini sastavni dio ovog Zapisnika. 
 

Ad-8. Izvještaj o izvršenju programa socijalne skrbi za 2023. godinu; 

U obrazloženju ove točke dnevnog reda predsjednik vijeća je naveo kako je ukupni 

Program pomoći socijalne skrbi u 2023. godini ostvaren je sa 1% više u odnosu na plan. 

Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Izvješće na glasovanje te je konstatirao 

da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo „ZA“ te se prihvaća 

Izvještaj i usvaja Zaključak o izvršenju programa socijalne skrbi  u 2023. godinu, koji  čini sastavni 

dio ovog Zapisnika. 

 

Ad-9. Izvještaj o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi za 2023. godinu; 

U obrazloženju ove točke dnevnog reda predsjednik vijeća je naveo  kako indeks izvršenja 

Programa javnih potreba u kulturi u 2023. godini iznosi 7% manje od plana iz razloga nedovršenih 

adaptacija na objektima kulture. 

Predsjednik vijeća je stavio Izvješće na glasovanje te je konstatirao da je od prisutnih 5 

vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika  glasovalo  „ZA“,  te  se prihvaća  Prijedlog Izvješća i 

usvaja Zaključak o prihvaćanju Izvještaja o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi u Općini 

Biskupija za 2023. godinu, a koji čini sastavni dio ovog Zapisnika. 

 

Ad-10. Izvještaj o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Biskupija za 2023. godinu; 

 

Predsjednik vijeća je obrazložio ovu točku dnevnog reda i naveo da je Program izgradnje  

komunalne infrastrukture u 2023. godini izvršen  je 63% u odnosu na plan prvenstveno iz razloga 

manje izvedenih radova na Pojačanom održavanju nerazvrstanih cesta. 

Predsjednik vijeća je stavio Izvješće na glasovanje te je konstatirao da je od prisutnih 5 

vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo „ZA“ usvajanje Zaključka o prihvaćanju 

Izvješća o izvršenju Programa gradnje komunalne infrastrukture u Općine Biskupija za 2023. 

godinu, a koji  čini sastavni dio ovog Zapisnika. 

 

Ad-11. Razno. 

Načelnik općine je vijećnicima predstavio program održavanja Dana Općine. 
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 Sjednica je završila s radom u 16,27 sati. 

 

 

                 OPĆINSKO VIJEĆE 

  OPĆINE BISKUPIJA 

Zapisničar: 

 

Valerija Vukušić                                        Predsjednik Vijeća:                                                               

                                                    

                                                                                                                    Dragan Vukmirović, v.r.  

KLASA: 024-02/24-01/3 

URBROJ: 2182-17-01-24-02 

Orlić, 30. srpnja 2024. god. 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

 

 

  

 

 

 


